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Van de voorzitter 

Wij staan al weer bijna in het jaar 2021 en de voortuitgang met betrekking tot de corona 
pandemie is nog steeds ver te zoeken al lijkt een vaccin nu serieus in aantocht. 
Sinds de uitgaven van september waren er in etappes zelfs weer aanpassingen aan de   
maatregelen. 
 
De jaarvergadering hebben wij gelukkig wel op een veilige manier kunnen laten doorgaan. 
Het aantal aanmeldingen voor de Algemene Leden Vergadering bleef onder het aantal 
beschikbare plaatsen dat wij binnen de onderlinge 1,5 meter opstelling mochten en kon-
den toelaten.  
De competitie aan de IJssel en de opening van het roofvisseizoen hebben nog net door-
gang kunnen vinden, maar sinds 13 oktober ligt landelijk het hele wedstrijd gebeuren al 
weer helemaal stil door de opleving van het virus.  
De jaarlijkse Biljoen schoonmaak dag, ook dit gezellige en nuttige samen iets aanpakken 
hebben wij afgeblazen vanwege het verbod om met meer dan vier personen bij elkaar te 
staan. 
 
Op deze Algemene Leden Vergadering is het financieel verslag van de penningmeester 
akkoord verklaard, maar ook de prijsverhoging van de Vispas, veroorzaakt door de ver-
hoogde afdracht aan federatie Midden Nederland en de door de Gemeente aangekondig-
de huurverhoging van ons clublokaal dat een marktconforme huur moet gaan opbrengen. 
 
De ledenadministratie is vanaf november 2020 in handen van Sportvisserij Nederland. 
Het voordeel is dat u voor de meeste zaken met betrekking tot uw (Jeugd)Vispas nu 24 uur 
per dag toegang heeft tot uw gegevens via de website MijnSportvisserij.nl 
Meer hierover elders in dit Simmetje. 
 
Tot slot wil ik u en allen die u dierbaar zijn heel mooie Kerstdagen, een mooie jaarwisseling 
en een gezond 2021 wensen. 
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Dit houdt ook in dat de automatische incasso’s voor de diverse visvergunningen zoals u 
heeft kunnen zien vanaf dit jaar voor het eerst geëind zijn door Sportvisserij Nederland.  
 
Sportvisserij Nederland verstuurt de (Jeugd)Vispassen en eventueel de aanvullingen op de 
Lijst van Viswateren (het boekje) rechtstreeks naar de leden. 
De leden die ook een nachtvis- of jeugdvergunning van De Winde hebben krijgen deze nog 
gewoon vanuit De Winde toegestuurd.  
Sportvisserij Nederland incasseert wel in een keer alle vergunningen die op De Winde be-
trekking hebben maar heeft geen beheer over de nachtvisvergunning en jeugdvergunning 
van De Winde die exclusief zijn voor de wateren van De Winde. 
 

Leden die voor 5 december hebben betaald ontvangen de (Jeugd)Vispas voor 1 januari in 
huis. Dat geldt ook voor de verzending van de nachtvis- of jeugdvergunning die door De 
Winde zelf worden verstuurd.  
Komt er een betaling na 5 december binnen bij Sportvisserij Nederland dan zal ook de ver-
zending van de nachtvis- en jeugdvergunning later verzonden worden. 
 

Door deze overdracht zijn er ook een aantal zaken veranderd, vragen over de Vispas, het 
opzeggen van een lidmaatschap, een verhuizing en meer van dit soort zaken doet u nu 
rechtstreeks bij Sportvisserij Nederland via www.MijnSportvisserij.nl , via emailadres leden-
administratie@vispas.nl of telefonisch onder nummer 0900 2025538 ( € 1,00 per gesprek) 
Lees meer hierover verder in dit Simmetje onder artikel MijnSportvisserij.nl 
 

Let op, alle zaken die betrekking hebben op jeugdvergunningen, zoals adreswijzingen, opzeg-
gingen enzovoort moeten wel aan het secretariaat van De Winde worden doorgegeven. 
Doe dit bij voorkeur via info@dewinde.nl. 

Ledenadministratie naar Sportvisserij Nederland 

http://www.MijnSportvisserij.nl
mailto:ledenadministratie@vispas.nl
mailto:ledenadministratie@vispas.nl
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MijnSportvisserij.nl 

De website van Sportvisserij Nederland waar u 24 uur per dag uw zaken regelt met betrek-
king tot uw (Jeugd)Vispas. 
 
Wat vindt u op deze website na het aanmaken van een account op 
www.MijnSportvisserij.nl  
 
• Meevistoestemming aanvragen 

• Tijdelijk bewijs van lidmaatschap aanvragen na een verlies hiervan. Het tijdelijke be-
wijs is ook na betaling direct te downloaden 

• Adreswijziging of persoonlijke gegevens doorgeven 
• Viswaterlijst opzeggen omdat u de app gebruikt of juist het aanvragen daarvan 

• Vispas opzeggen. Je vindt dit onder Acties achter je vispasnummer 
 
Mutaties dienen voor een juiste verwerking elk jaar voor 1 oktober doorgegeven te worden, 
hierna begint Sportvisserij Nederland al weer de voorbereiding van de Vispassen voor het 
komende jaar. 
 
Neem voor alle overige zaken contact op met Sportvisserij Nederland via e-mailadres leden-
administratie@vispas.nl of telefonisch op nummer 0900 -2025358 (€ 1,00 per gesprek) 

http://www.MijnSportvisserij.nl
mailto:ledenadministratie@vispas.nl
mailto:ledenadministratie@vispas.nl
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Tips voor de jeugdvisser 

Wij zijn heel blij dat veel jeugdigen de weg naar het viswater weer gevonden hebben dit 
jaar. 
Het is een sport in en met de natuur, maar wij moeten ook constateren dat er nog wel een 
paar dingen zijn waar opgelet moet worden. 
 
Hengelmateriaal heb je van heel goedkoop tot heel duur, maar er zijn een paar dingen die 
echt belangrijk zijn, uiteraard een hengel, maar zorg ook dat je een schepnet bij je hebt. 
Wij zien vaak dat onze jeugd wel netjes een vergunning heeft, maar als je een JeugdVispas 
hebt, dan mag je ook vissen op snoek of snoekbaars. Dit zijn soms grote vissen die je kunt 
vangen en die moet je netjes uit het water kunnen halen en niet aan het snoer de kant op 
trekken of denken die pak ik wel even met een of twee handen uit het water. Zeker omdat 
snoeken veel vlijmscherpe tanden in hun bek hebben 
 
Vis je gericht op karper dan is een onthaakmat voor elke sportvisser zelfs verplicht. 
Het is belangrijk dat je netjes met je gevangen vissen omgaat zodat ze weer gezond en on-
beschadigd terug kunnen in het water waar ze gevangen zijn. 
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Wedstrijduitslagen 

Roofviswedstrijd Biljoen 27 september 2020 
 

Dit was de eerste wedstrijd van dit jaar in ons binnenwater. 
De deelname blijft de laatste jaren helaas ook minimaal. Totaal dit jaar maar 6 deelnemers 
en eigenlijk ook maar een winnaar, C. Heekelaar met een snoek van 49 cm en een baars van 
25 cm. 
Er is nog wel een snoek gevangen van 42 cm maar die telt niet mee in de einduitslag aange-
zien deze onder de wettelijke minimum maat valt. 
De tweede prijs werd verloot onder de deelnemers en was voor B. Imming. 
 
Competitie IJssel 
 
Onze eerste wedstrijd na de uitbraak van de coro-
na pandemie. 
Totaal 8 deelnemers. 
Drie van de vier wedstrijden telden mee voor de 
einduitslag en het bleef tot het eind  spannend 
tussen de nummers een en twee. 
 
Zie hier de top vijf. 
1  J. de Roos  32646 gram 
2. R. Weijers  31113 gram 
3. G. Verhoeven 15004 gram 
4. D. Bongers  11239 gram 
5. W. Weijers    9716 gram 
 
Dit zijn helaas de enige wedstrijden die dit jaar gevist mochten worden. 

Rivierklimaatpark IJsselpoort 

De verkenningsfase is voorbij De realisatie is na een goedkeuring door de minister in de 
fase gekomen dat men kan beginnen aan de uitwerkingsfase als de betrokken gemeenten 
hier ook hun fiat aan hebben gegeven. 
 
De IJssel moet ruimte krijgen, het water moet indien nodig snel afgevoerd kunnen worden 
en de veiligheid van de scheepvaart moet voorop staan. Hiervoor wordt zoals de plannen 
nu staan de betonfabriek in Westervoort uitgeplaatst, de kade bij Lathum wordt verlaagd 
en er komt een nevengeul ter hoogte van Westervoort. 
Deze plannen zorgen er voor dat de dijken minder hoog hoeven te worden. 
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Al met al moet dit een mooier toekomstbeeld opleveren voor de veiligheid van het gebied 
achter de dijken, maar ook de natuur, de recreatie en de agrariërs hebben hier voordeel 
bij. 
Wat betreft De Winde hebben wij tot nu toe geen belemmering voor onze hengelsport 
mogelijkheden kunnen ontdekken al moet je nooit nooit zeggen.  
De gemeenten kunnen namelijk nog steeds zaken toevoegen en veranderen. Mogelijk krijgt 
bijvoorbeeld de oude steenfabriek met bijbehorende grond in Velp een recreatief karakter. 
 
Na de start denkt men in 10 jaar het project afgerond te hebben, maar in detail kan er zoals 
hierboven al staat beschreven best nog wel het een en ander veranderen.  

Visherkenning 

Voor wie het nog niet heeft ontdekt, Sportvisserij Nederland heeft aan de app Vissengids 
ook een Vissenscanner applicatie toegevoegd. Deze app is niet alleen voor zoetwatervis-
sen, maar is na de update van eind november ook beschikbaar voor de herkenning van 
zeevissen. 
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Hoe werkt dit, start de app Vissengids op en maak een foto van de gevangen vis door middel 
van het camera icoontje rechts boven in je scherm. 
Fotografeer wel de zijkant van de vis. 
Deze foto eventueel uitsnijden en na het maken van de scan ontvang je vrijwel direct een 
bericht terug met daarin de naam van de gevangen vis. Soms staat er een percentage van 
waarschijnlijkheid bij. Het kan een kruising zijn of een niet te duidelijke foto. 
Heel handig, zeker als beginnende sportvisser ga je nog wel eens de fout in. Je werkt tevens 
automatisch mee aan vullen van een goed beveiligde  database van Sportvisserij Nederland 
dat bijhoudt waar welke vissoort op welk moment in welk water gevangen is. 
 

De vissenscanner herkende al een 75 zoetwatervissen uit Nederland maar nu ook een 72 
zeevissen voorkomend voor de Nederlandse kust. 
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Green Deal 

Diverse ministeries, maar ook organisaties als Sportvisserij Nederland, Natuurmonumenten, 
Dibevo en de Unie van Waterschappen hebben een overeenkomst gesloten om het gebruik 
van lood in de sportvisserij te verminderen en te komen tot een totaal loodvrije hengel-
sport. 
De Green Deal zal hoe dan ook zijn vervolg krijgen in de sportvisserij. 
 

Binnen de hengelsport wordt lood gebruikt als werp-
gewicht maar lood is giftig voor mens en dier en hoort 
niet in ons milieu.  
Alternatieven zijn er al, zeker als grote gewichten 
nodig zijn zoals in de zeevisse- rij, maar ook voor de 
karper- en feedervissers. 
Bekende alternatieven zijn stenen of het metaal 
tungsten. 
Voor het gevoelig afstellen van een dobber zijn er nog 
niet echt goede alternatieven beschikbaar. 
Maar het doel blijft dat in 2027 de hengelsport volledig 
loodvrij is. 
 

Binnen het gebied van Sport- visserij Friesland zijn er 
inmiddels drie winkeliers die loodhoudende hengel-
sport artikelen ruilen voor een loodvrij alternatief. 
Maar er zijn daar ook al een paar zogenaamde Vis-
parels waar je kennis kunt maken met loodalternatieven en op sommige van deze vijvers 
het lood al volledig verboden is. 
Bij de hengelsportvereniging  AUHV te Utrecht mag er bij wedstrijden en evenementen al-
leen nog maar loodvrij gevist worden. 
 

Ga op Internet, bijvoorbeeld bij www.sportvisserijloodvrij.nl maar eens op zoek naar alter-
natieven en kijk wat je nu al zelf kunt doen, je kan beter maar vroegtijdig wennen aan de 
alternatieven want wij ontkomen er echt niet aan dat het lood uit onze sport verdwijnt.   

Schoonmaak Biljoen 

De schoonmaak die wij jaarlijks uitvoeren op de laatste zaterdag van november hebben wij 

door de bestaande coronaregels helaas niet door kunnen laten gaan. 

Maar er was nog wel een verrassing, het waterschap Rijn en IJssel, heeft in de noordoost-

hoek, de wegzijde, en het deel van de oever evenwijdig aan de boerderij, de vijver voor een 

heel groot deel van het dit jaar gevallen blad en veel van de reeds jaren rottende bladeren 

weggebaggerd en afgevoerd. 
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In eerste instantie is de hoek bij de boer leeggehaald en hierna is met een bootje het geval-

len blad onder de overhangende takken opgeschept en in de hoek bij de boer afgeleverd 

alwaar het hierna daar weer werd opgeschept en afgevoerd. 

Doordat veel blad altijd dezelfde hoek richting kasteel wordt geblazen kwam dit inmiddels 

boven het wateroppervlak uit en vaak rook het er soms heel onprettig door de rotting hier-

van. 

Er zijn nu nog wel een aantal plaatsen in de vijver waar het water heel ondiep is door de 

jaren lange val van bladeren, maar een volledige schoonmaak van de vijver gaat ook kapita-

len kosten. 

Maar door deze actie ligt de vijver er weer heel een stuk netter bij. 
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Mooi toch 

Al lopende langs onze viswateren met 

mijn fototoestel zie ik soms best op-

merkelijke dingen. 

Ben je dit ook al eens tegengekomen? 
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